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        Leeuwarden, 16 december 2023 
Onderwerp: Einde Fairtrade Provincie Fryslân 
 
Op donderdag 7 december jongstleden heeft gedeputeerde mevr. Femke Wiersma (BBB) het besluit 
genomen om de titel Fairtrade Provincie niet meer te verlengen. Het bestuur van de werkgroep 
FairFryslân betreurt dit besluit. Met deze brief willen we u, als volksvertegenwoordiger hierover 
informeren en onze zorgen en overwegingen met u delen. In 2016 heeft Provinciale Staten van 
Fryslân besloten om de titel van Fairtrade Provincie te ambiëren. Daar is toen door inwoners, 
ondernemers en gemeenten positief op gereageerd, met de titel als resultaat. 
 
Argumenten stopzetten Fairtrade Provincie 
Volgens gedeputeerde Femke Wiersma is het gebrek aan impact vanwege het beperkte budget voor 
Fairtrade, (te weten € 15.000,- per jaar) een doorslaggevende factor geweest in dit besluit. Daarnaast 
stelt zij dat de doelen van de Fairtrade campagne reeds behaald worden, door de ondersteuning van 
de Global Goals door de Provincie Fryslân. Een opmerkelijke kanttekening was dat volgens een kennis 
van de gedeputeerde de voorwaarden voor deelname aan Fairtrade niet altijd strikt gecontroleerd 
worden. Vanwege het beperkte budget kon de gedeputeerde zich dat wel voorstellen. 
 
Gebrek aan overleg 
Wij, als werkgroep, betreuren niet alleen het stopzetten van dit waardevolle project, maar zijn ook 
bezorgd over het gebrek aan overleg voorafgaand aan deze beslissing. Uit de beperkte mededelingen 
van de gedeputeerde blijkt ons een tekort aan kennis over de Fairtrade-campagne in vergelijking met 
de Global Goals en over de impact van eerlijke handel. 
De werkgroep FairFryslân heeft altijd gestreefd naar een dialoog en samenwerking. We begrijpen niet 
waarom de Provincie niet de moeite heeft genomen om met onze werkgroep over dit voornemen in 
gesprek te gaan. We hebben de indruk dat bij de gedeputeerde essentiële informatie ontbreekt over 
de impact van de Fairtrade-campagne. 
 
Verzoek 
Wij vragen u als politieke partij, vertegenwoordigd in de Provinciale Staten van Fryslân, om ons te 
informeren of u op de hoogte was van dit besluit en of u het eens bent met de genomen maatregelen 
van gedeputeerde Femke Wiersma. De werkgroep FairFryslân dankt u bij voorbaat voor uw aandacht 
en hoopt op uw steun voor het behoud van eerlijke handel in onze provincie. 
 
Heeft u nog vragen hierover, neem dan s.v.p. contact op met ons voor een nadere toelichting of 
aanvullende informatie. Daar zijn we gaarne toe bereid. 
 
Hoogachtend, 
Namens werkgroep FairFryslân, 
 
Janny Wijbenga,  
Andrew Livsey  
Harry Alers (secr.)  
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